
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 21 kwietnia 2022 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 11 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Przedstawiciel firmy ProPOLIS Consulting Sp. z o.o. 

Radni nieobecni: Badowski Krzysztof, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Spotkanie z firmą ProPOLIS Consulting Sp. z o.o. dot. budżetu gminy. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

4. Omówienie spraw bieżących. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:08 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Następnie oddał głos przedstawicielowi firmy ProPOLIS Consulting Sp. z o.o. Prezentacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Po omówieniu budżetu gminy Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski przystąpił do 

omawiania projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że kandydatka ma kwalifikacje i doświadczenie. 

Podczas rozmowy wskazywała na lepszy dojazd do pracy. Gmina w której pracuje ma nieprzychylną 

radę wójtowi. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   



2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk – Ustka służącej 

realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że jest to kolejna edycja, gdzie można wnioskować 

o dofinansowanie. Ideą jest współpraca jednostek samorządowych na danym obszarze. Partycypacja 

w kosztach utrzymania. Maksymalny koszt wyniósłby 25 tys. zł dla wszystkich jednostek, 3 tys. zł na 

jednostkę. Liderem jest miasto Słupsk. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że w ramach porozumienia blokowane są 

środki w ramach działania Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. Są to konkretne środki. 

Alokowanie środków na nasz teren poza konkursem. 

Radny Piotr Paczesny zapytał czy w ramach MOF są przewidziane jakieś inwestycje? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że pozyskiwanie środków obejmuje 

termomodernizację obiektów, remonty dróg, ścieżki rowerowe, tereny zielone, czy zakup wozu 

strażackiego. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

Podczas głosownia nieobecny był radny Mateusz Kołacki członek Komisji Spraw Społecznych. 

3) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewo na 

lata 2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewo, 

Dobieszewko, Leśnia i Troszki na lata 2009-2025”. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że dwie uchwały są tożsame.  Pierwsza z nich dotyczy 

aktualizacji planu odnowy miejscowości o miejscowość Troszki i dotyczy przebudowy stacji 

wodociągowej i budowy nowych przyłączy. Druga dotyczy planu odnowy miejscowości Podwilczyn 

i aktualizacji o miejscowość Łosinko. Tutaj również chodzi o budowę stacji wodociągowej.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   



4) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu Odnowy Miejscowości Podwilczyn na 

lata 2009-2016” oraz przyjęcia zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Podwilczyn na 

lata 2009-2025. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

5) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla mieszkaniowego „Północ” w miejscowości Dębnica Kaszubska, dla terenu 

położonego pomiędzy ul. Akacjową i ul. Jarzębinową. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że projekt uchwały jest uchwałą intencyjną 

przystępująca do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki pod 

budowę stacji paliw. Temat ten był omawiany podczas poprzedniego posiedzenia wspólnego 

wszystkich komisji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

6) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że na podstawie art. 3 ustawy o ułatwieniach 

w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników niezbędne jest podjęcie 

uchwały. Próbowano, aby było to przy Gminnym Ośrodku Kultury, ale grunty te stanowią kategorię 

„RLS”. Odlesienie takiego terenu jest kosztowne, dlatego z niego zrezygnowano. Miejsce przy 

ul. Kościelnej. Koszt ok 5 tys. zł na prace porządkowe i tablice informacyjne. 

Radny Roman Cech zapytał czy są osoby chętne do handlowania? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że próbowano około 3-4 lata temu, aby sprzedawać 

płody rolne, owoce itp. podczas zorganizowanego święta plonów, ale nie było zainteresowania. 

Sierakowice czy Słupsk mają obłożenie na tego typu rynkach, ale w naszej gminie raczej się to nie 

sprawdzi. Jednakże jest obowiązek, aby wyznaczyć miejsce do prowadzenia handlu. 



 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

7) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w projekcie uchwały zwiększono plan dochodów 

budżetowych na 2022 rok o kwotę 139.165,89 zł, w tym: 

- w rozdziale 75515 zwiększono o kwotę 2.376 zł na podstawie Porozumienia zawartego z Powiatem 

Słupskim na obsługę organizacyjno-techniczną punktu nieodpłatnej pomocy prawnej dla 

mieszkańców gminy na 2022 rok, 

- w rozdziale 75023 zwiększono plan dochodów o kwotę 6.273 zł tytułem otrzymanego 

odszkodowania od firmy ubezpieczeniowej za wyrządzone szkody przez wichury na placu zabaw w m. 

Skarszów Górny (w dniu 13 kwietnia 2022 r. Firma Magic Garden dostarczyła i zamontowała 

elementy placu zabaw), 

- w rozdziale 80104 zmniejszono plan dochodów o kwotę 992 zł do wysokości przyznanej dotacji 

celowej decyzją Wojewody Pomorskiego FB-I.3111.40.1.2022.JC z dnia 6 kwietnia 2022 r. na 

realizację zadań w zakresie wychowania przedszkolnego, 

- w rozdziale 80149 zwiększono plan dochodów dotacji celowej o kwotę 3.012 zł decyzją Wojewody 

Pomorskiego FB-I.3111.40.1.2022.JC z dnia 6 kwietnia 2022 r. na realizację zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego, 

- w rozdziale 85195 zwiększono plan dochodów o kwotę 1.080 zł z tytułu środków z Funduszu 

Przeciwdziałania Covid-19 na sfinansowanie transportu osób do punktów szczepień przeciwko 

wirusowi SARS-CoV-2, 

- w rozdziale 85295 zwiększono plan dochodów o kwotę 127.446,89 zł, w tym: kwota 10.767,89 zł 

pochodząca z otrzymanych darowizn z przeznaczeniem na pomoc dla uchodźców z Ukrainy oraz 

kwota 116.649 zł w ramach Funduszu Pomocy na realizowane i finansowane zadania związane 

z pomocą obywatelom Ukrainy. 

Środki te zostały odpowiednio rozdysponowane. 



 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2022-2035. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w związku z trwającym konfliktem zbrojnym na 

terenie Ukrainy w myśl art. 111 pkt 3 uchwałą upoważni się Wójta Gminy do dokonywania zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz w planie wydatków budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych przez 

jednostkę o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku budżetu jednostki. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

Radny Kamil Horuń członek Komisji Spraw Społecznych nie brał udziału w głosowaniu. 

9) Projekt oświadczenia w sprawie agresji Rosji na Ukrainę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapoznał z treścią oświadczenia. 

Radny Piotr Paczesny zapytał gdzie ukaże się to oświadczenie? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że oświadczenie zostanie zamieszczone w Biuletynie 

Informacji Publicznej, na Facebook-u gminy i w gazetce „Wieści Gminne”. 

Do projektu oświadczenia nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2   



Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

O godzinie 13:44 radna Beata Sowińska opuściła posiedzenie. 

10) Projekt uchwały w sprawie w sprawie zajęcia stanowiska do wniosku złożonego przez Prezesa 

Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że do Rady Gminy w dniu 31.03 wpłynął wniosek 

o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. W dniu 4.04 wpłynęły wyjaśnienia, 

a 6.04 złożono skargę na Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej, w związku 

z wypowiedzenie pracy. Skierowano prośbę o wyjaśnienie stosunku pracy radnej. W udzielonej 

odpowiedzi wskazano, że radna nie jest już pracownikiem ZGK. Z uwagi na to oświadczenie podjęcie 

uchwały w sprawie tego wniosku jest bezprzedmiotowe. Osoba, której wniosek dotyczy, nie jest 

pracownikiem ZGK.  

Radny Piotr Paczesny zapytał czy ten wniosek należy uznać za bezprzedmiotowy? Czy art. 52 Kodeksu 

pracy nie wymaga zgody? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że dochowano wszystkich terminów wynikających 

z przepisów prawa. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 31.03 wpłynął wniosek złożony 

przez ZGK. Wniosek ten nie był podstawą do zwołania sesji nadzwyczajnej. Aby zachować 30-dniowy 

okres wypowiedzenia wypowiedziano umowę. W związku z tym czynności rady są bezprzedmiotowe. 

Radny Piotr Paczesny poinformował, że radną zwolniono bez zgody rady. Zadaniem radnej jest aby 

dochodzić praw w sądzie. Od strony moralnej, powód zwolnienia to zła wola. Nie ma woli 

współpracy, nie ma szacunku dla pracownika. Radna 40 zł zarobiła. Są wyroki sądowe, że 

radny/sołtys ściąga należności. Według niektórych sądów nie jest to świadczenie pracy. Urąga to 

zachowaniem. Pani Wójt ma wpływ na radę nadzorczą ZGK. W argumentacji wniosku powołano się 

na niezasadną wymianę licznika. Wcześniej też uczestniczył ktoś na zwolnieniu lekarskim w sesji. 

Radna jest jaka jest, ale nie każdy z nas musi tak samo myśleć, można mieć własne zdanie. Nie 

kwalifikowało to podjęcia decyzji o zwolnieniu dyscyplinarnym. Gdyby było naruszenie dyscypliny 

pracy, to decyzja byłaby zrozumiała. Tu chodzi o 40 zł przy funkcji społecznej. Na nas ludzie głosują, 

powinien należeć się szacunek. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że powinno spojrzeć się na większy 

zakres. Cofając się 2-3 lata w ZGK pojawiały się różne kontrole. Dlaczego nie próbowano podjąć 

dyskusji, jakoś się porozumieć w celu załagodzenia sytuacji. Była eskalacja. Każdy pracownik przy 

naganie stara się poprawić błędy. Sąd pracy jest najlepszym rozwiązaniem. Radni byli angażowani 

w sprawę, jeżeli Pani Prezes przekroczyła uprawnienia, to należy się tym zająć. Poruszane kwestie nie 

dotyczą sprawowania mandatu radnego. 



Radny Piotr Paczesny poinformował, że nie rozmawia o przeszłościach. Jeżeli Pani Prezes miała 

problemy z radną, jakieś uwagi to daje się upomnienia, nagany itp. Radny poinformował, że przyjęcie 

40 zł jest powodem rozwiązania stosunku pracy. Prezes nie może powoływać się na eskalacje, 

powinna się umieć dogadać. Dobrej woli nie ma z obydwu stron. Ten argument jest absurdem. 

Pracownik był przed emeryturą, jakiś szacunek się należy. Nikomu nie życzy tego. Jest to nie do 

przyjęcia. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że sąd pracy będzie najlepszym 

miejscem do rozwiązania problemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poinformował, że sprawa jest przykra, 

współczuje tego. Radna nie uginała się, a Panie nie mogły ze sobą współpracować. Sytuacja jest 

przykra, życzy Jej wszystkie najlepszego, tylko czy radnej zależało na poprawie stosunku. Praca na 

zwolnieniu lekarskim została udowodniona i o to w tym chodzi. 

Radny Mateusz Kołacki opuścił posiedzenie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

11) Projekt w sprawie skargi na Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy 

Kaszubskiej Sp. z o.o. 

Radny Roman Cech poinformował, że wpłynęła skarga na Prezesa Zarządu ZGK. Podczas posiedzenia 

komisji ustalono, iż skargę należy przekazać radzie nadzorczej ZGK, według właściwości. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 3  1 

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że przypomniał o obowiązku 

składania oświadczeń majątkowych. Wzory oświadczenia są dostępne na skrzynkach mailowych.  



Radny Roman Cech zapytał czy będzie poprawiona droga od drogi wojewódzkiej 210 do miejscowości 

Dobieszewo zostanie wyremontowana? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że jest to droga powiatowa, miała być wykonana do 

końca grudnia. Z jakiś powodów nie zrobiono tego. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że ceny poszły do góry, przekazywanie 

środków w wysokości 10-20 tys. zł przez sołectwo na drogę czy chodnik to za mało, bez sensu jest 

zbierać materiał na przez lata. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że należy być czujnym na co idą środki. Na razie 

prowadzone są inwestycje, tym bardziej w większych sołectwach. Jeżeli sołectwa będą przeznaczać 

środki tylko na imprezy, trzeba będzie rozważyć likwidacje funduszu sołeckiego. 

Ad. 4 

O godzinie 14:37 Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zamknął posiedzenie wspólne 

wszystkich komisji. 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Konopka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził:  

Witold Leśniewski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


